
Postpensjonistene i Buskerud 

       

Referat fra julemøte på Tyrifjord Hotell i Vikersund 14.12.2022 

 

Det var hele 57 medlemmer til stede på denne kalde vinterdagen, men heldigvis på 

møterommet vi disponerte var det godt og varmt.  

Etter å ha spist nydelig eplekake med krem ble vi ønsket velkommen av leder.  

 

For to av styrets medlemmer startet dagen med å finne en vikar for musiker Yngve 

Kristiansen som hadde blitt syk. Lykken stod oss bi, Thor Henning Olsen fra Det Betales 

stilte på 30 min. varsel! Han tryllet fram den ene kjente låten etter den andre og 

medlemmene sang med. For eksempel: Fru Johnsen, Yesterday, En slant til bussen hjem 

og mange flere. Innimellom fortalte han om karrieren sin fra den spede oppstart og 

fram til i dag. Vi fikk også høre om oppstarten av bandet Det betales.  

 

Kjellaug Jota (leder Postens Pensjonistforbund) bidro med ett foredrag for oss. 

Hva er aktuelle saker for Postens Pensjonistforbund? 

• Rekruttering av nye medlemmer 

• Storsatsing på digital opplæring både for tillitsvalgte og medlemmene 

 

I tillegg til at Postens Pensjonistforbund mener at dette er saker som må på plass nå: 

 

• Forhandlingsrett i trygdeoppgjøret 

• Økt minstepensjon – et krafttak for dem som har minst 

• Styrkning av kommuneøkonomien 

• Midler til å bekjempe ensomhet blant eldre 

 

Leder av turkomiteen fortalte litt om turen til våren 2023 

Leder av valgkomiteen Svein Arne Fossbakken ønsker tips på nye medlemmer i styret. 

Ny leder av styret må være på plass til årsmøte 2023. 

 

Som vanlig gikk åresalget strålende, det innbrakte denne gangen litt i underkant av  

kr 5000. 

Vi ble servert julemiddag med dessert som seg hør og bør på ett julemøte. 

 

Aud Moss 

referent 

 


